
Brukerråd  
13. mars 2025 
Dalgård skole og ressurssenter 
 
 
Til stede: 
Elevrådet: ingen møtte 
 
FAU:  
Bård Kristian Bjerve 
Hagbart Alsos 
 
Helge Strøm, avdelingsleder 
Rektor Gro 
 
 
Saker: 
 
Referat fra 16.01.25 
En kommentar på referatet kom inn etter at dette ble sendt ut. Referatet ble rettet og 
anses nå som godkjent. 
 
Vedtak: 
Referatet etter brukerrådsmøtet 16.01.25 er godkjent. 
 

 

Saker fra rektor: 
- Gjennomgang av reviderte skoleregler.  
Sendet alle på epost i forkant slik at elevråd / FAU kan behandle forslaget før møtet, 
og dermed komme med kommentarer / forslag til endringer i brukerråd. 

- Hva skjer om reglene ikke blir fulgt? Nye digitale kjøreregler nasjonalt. 
- Forskriften til Trondheim kommune ligger på kommunens nettsider. 

 
- Datofesting for skoleårets planleggingsdager skal etter forskrift i TK behandles i 
brukerråd. Dagene skal også diskuteres i medbestemmelse på den enkelte skole.  
 
Rektors forslag er at brukerråd gjør et generelt vedtak om at skoleårets 
planleggingsdager (6 for pedagogisk personalet + 5 for miljøpersonalet) legges slik: 
- 5 dager for pedagoger og 3 dager for miljøpersonalet umiddelbart  før skoleårets 
oppstart 
- 1 dag i januar (på elevens fridag, siste fredag jf skole- og barnehagekalender i TK) 
- 1 dag, fredag etter Kr. himmelsfarts dag 



Dette innebærer at skole/SFO er blir stengt i uke 28 + 29 (sommerferie) + 5 
enkeltdager i løpet av skoleåret (3 før skolestart, fredag i januar og fredag etter 
kr.himmelfartsdag) 

- Forslaget vedtas. 
 
- Ny rektor ved Dalgård skole og ressurssenter heter Per Anders Moen. Han er i 
dag rektor ved Stavset skole. Per Anders vil tiltre 01.08.2025 
 
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering 
 
 
Saker fra elevråd 
Ingen i og med at elevrådet ikke møtte. 
 
 
Saker fra FAU 
- FAU harbevilget tilskudd til vinterball i ressurssenteret og på 7.trinn. (Gro skriver 
epost om hvordan pengene konkret overføres skolen til FAU v/ Hagbart / Cecilie.) 
 
- 17. mai: Komitéen for 5. trinn er i gang. 
 
- Onsdagsklubb: Er i gang og har jevnlig treffpunkt. Positive tilbakemeldinger fra 
elevene. 
 
- FAU har en del penger de ønsker å bruke.  
Elevrådet lager en prioritering innenfor en viss ramme. Gro tar dette videre til 
elevrådet. (30-40 000) Tilskudd til skolen / elevene vedrørende utstyr (gave fra FAU) 
Gro tar en prat med elevrådet og lander ønskene i uke 12/13 + iverksetter innkjøp 
som FAU overfører penger til. 
 
- Matpause på skolen. Jfr kronikk i Adressa. Dette i forhold til skjermtid. Dette har 
skole/SFO jobbet med de siste årene. Skjerm brukes bevisst til aktiviteter og 
undervisning. Ellers er det svært lite bruk på Dalgård.  
FAU spør om man kan gjøre noe annet enn det kronikken viste til? Som spising, 
høytlesning osv.  
Andre saker som ble diskutert under det digitale temaet: 
- Gaming som verktøy. Refleksjoner rundt den digitale verden. 
- Det er også et stort ansvar for foresatte å være deltagende i den digitale verden. 
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering 
 
Eventuelt 
ingen saker 


